



Three.com.hk

HTCL

申請停止直接市場推廣表格
OPT OUT DIRECT MARKETING APPLICATION FORM

日期/Date : _____

致/To: Data Protection Officer

3 傳真專線/3Faxline : 3154 8434

地址/Address : 和記電訊香港有限公司/Hutchison Telecommunications (Hong Kong) Limited
香港新界荃灣郵政信箱 999 號/P.O.Box No. 999, Tsuen Wan Post Office, New Territories, H.K.

客戶登記姓名/ Customer Registered Name : _____

香港身份證/商業登記證號碼 HKID/ B.R. Number : _____

手機/客戶號碼/Mobile/Account Number: _____

聯絡人/Contact Person: _____ 聯絡電話號碼/Contact Phone No. : _____

請在以下適當地方填上 ✓ 號 :

Please ✓ where appropriate:

- 本人/我們要求貴公司及代理停止使用本人/我們上述賬戶內之資料作你們及你們的聯營公司有關的電訊服務/產品直接市場推廣活動。本人/我們明白貴公司需要十個工作天處理有關之申請，在此期間，本人/我們將有可能繼續收到有關之直接市場推廣資料。

I/We request you and agents to cease using my/our information in the above accounts for direct marketing of your and your affiliated companies' related telecoms services/products. I/We acknowledge that you will require 10 working days to process this application and that, during this period, I/we may continue to receive direct marketing information.

- 停止以郵寄方式進行直接市場推廣
Stop promotional mails

- 停止以電子短訊方式進行直接市場推廣及短訊賬單
Stop promotional SMS & Monthly SMS Bill

- 停止以電子郵件方式進行直接市場推廣
Stop promotional emails

- 停止以電話方式進行直接市場推廣
Stop promotional calls

- 本人/我們要求貴公司、你們的聯營公司、代理、合作夥伴及和黃集團停止使用本人/我們上述賬戶內之資料作任何類別服務/產品的直接市場推廣活動(上述電訊服務/產品除外)。本人/我們明白貴公司需要十個工作天處理有關之申請，在此期間，本人/我們將有可能繼續收到有關之直接市場推廣資料。

I/We request you, your affiliated companies, agents, business partners and Hutchison Group to cease using my/our information in the above accounts for direct marketing of any services/products (except the above-mentioned telecoms services/products). I/We acknowledge that you will require 10 working days to process this application and that, during this period, I/we may continue to receive direct marketing information.

客戶簽署(公司圖章, 如適用)
Customer Signature (Company chop, if applicable)

經手人(部門/聯絡號碼)
Handled by (Department/Contact Number)

備註 Remarks :

- 此表格上之客戶簽名必須與服務合約相同(如適用)。
Customer Signature on this form should be same as that on the Sales and Services Agreement (if applicable).
- 以上提供之個人資料只用作是項申請。
All personal data provided on this form will only be used for the purpose of this application.
- 閣下可隨時致函本公司資料保護主任查閱及更正個人資料, 來函請寄「香港新界荃灣郵政信箱 999 號」。
You have the right to access and correct your personal data held by us. If you wish to exercise this right, please write to our Data Protection Officer at "P.O. Box No. 999, Tsuen Wan Post Office, New Territories, Hong Kong"